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Abstract (en)
[origin: US2018109881A1] A hearing aid includes an acoustoelectric transducer, a signal processing device and an electroacoustic transducer.
The signal processing device has a flexible printed circuit board provided with electronic components. The printed circuit board is bent to form an
approximately G-shaped stacked configuration. The stacked configuration of the printed circuit board has three horizontal limbs disposed above
one another along a stacking direction. The outer horizontal limbs are connected to one another by a first printed circuit board section and one of
the outer limbs and the middle limb are connected to one another by a second printed circuit board section. The first printed circuit board section is
reinforced along the stacking direction and the horizontal limbs in the stacked configuration are spaced apart from one another along the stacking
direction.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Hörhilfegerät (2) mit einem akusto-elektrischen Wandler (6) und mit einer Signalverarbeitungseinrichtung (10) sowie mit
einem elektroakustischen Wandler (14), wobei die Signalverarbeitungseinrichtung (10) eine mit elektronischen Komponenten (38, 40, 42, 44, 64)
versehene, flexible Leiterplatte (24) aufweist, welche zu einer etwa G-förmigen Stapelanordnung (26) gebogen ist, wobei die Stapelanordnung
(26) der Leiterplatte (24) drei entlang einer Stapelrichtung (28) übereinander angeordnete horizontale Schenkel (30a, 30b, 30c) aufweist, wobei
die äußeren horizontalen Schenkel (30a, 30c) mittels eines ersten Leiterplattenabschnitts (34) sowie einer der äußeren Schenkel (30c) und der
mittlere Schenkel (30b) mittels eines zweiten Leiterplattenabschnitts (36) miteinander verbunden sind, und wobei der erste Leiterplattenabschnitt
(34) entlang der Stapelrichtung (28) versteift ausgebildet ist und die horizontalen Schenkel (30a, 30b, 30c) in der Stapelanordung (26) entlang der
Stapelrichtung (28) zueinander beabstandet sind.
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